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Dotyczy UK.7243.1.49.2023 

 

Pani Prezydentko. 

 

Od lipca 2023 r. koresponduję z Panią Mariolą Pendziałek, Naczelnik Wydziału 

UK w tak prostej sprawie – kopie pism w załączeniu. 

Pominę temat lokalizacji słupka. 

Ale poruszę temat kostki. 

Na pismo z dnia 14.07.2023 r. otrzymałem odpowiedź – kostka pozostanie. 

Jest moje kolejne pismo z 01.08.2023 r. i następuje zwrot akcji. 

Jest decyzja na usunięcie kostki. 

Mamy koniec maja a kostka dalej nie usunięta. 

Pani naczelnik nie wiedziała kiedy to zadanie zostanie wykonane.                            

Proszę udzielić odpowiedzi: 

- kiedy kostka zostanie usunięta? 

Takie drobne sprawy a Pani naczelnik sobie nie radzi. 

Moim zdaniem w wydziale potrzebne są zmiany. 

Ja już kilka lat temu wnioskowałem w oficjalnym piśmie do prezydenta                         

o dokonanie zmiany na stanowisku naczelnika wydziału. 

Nie dokonano zmian. 

Dlatego ponawiam prośbę. 

 

 

 

 

Jan Pająk 

Radny Rady Miasta Gliwice 



Gliwice 14.07.2023 r. 

Sz.P 

Prezydent Miasta Gliwice 

W miejscu pętli autobusowej ul. Jesienna wybudowano ładowarkę dla 

autobusów elektrycznych. Przeniesiono wiatę przystankową, wyłożono pod nią 

nową kostkę. Ale zapomniano o usunięci� kostki po byłej wiacie przystankowej. 

Zapomniano przestawić słupek z rozkładem jazdy. 

Może wa1io dokończyć prace ......... 

Zdjęcia w załączeniu. 

Jan Pająk 
*



• onet POCZTA

Temat: Odp. na korespondencję nr UM.673496.2023 - tytuł : pismo - usunięcie kostki po byłej wiacie przystankowej 

oraz zapomniano przestawić słupek z rozkładem jazdy - ul. Jesienna 

Od:  *

Do: janpajak@vp.pl 

Wysiano: 2023-07-28 14:1"5:17 

Otrzymano: 2023-07-28 14:15:25 

Załączniki: IMG_20230717_085319.jpg (673.1 KB), 

IMG_20230717_085326.jpg (662.5 KB), 

Gliwice_ 41.docx (12.3 KB) 

Numer korespondencji: UM.707827.2023 

Numer sprawy: UK.7243.1.49.2023 

Pan Jan Pająk 

W odpowiedzi na pismo w sprawie usunięcia bruku z miejsca, w którym zabudowana była wiata przystankowa oraz przesunięcia słupka z 

rozkładem jazdy Wydział Usług Komunalnych informuje, iż wybrukowana powierzchnia w żaden sposób nie stanowi zagrażania czy też bariery w 

ruchu pieszych, jej estetyka również nie wymaga interwencji. Jednocześnie informujemy, iż koszty ewentualnej rewitalizacji terenu są 

niewspółmiernie wyższe od poziomu uwagi, której kwestia niewykorzystywanej powierzchni bruku wymaga. 

W kwestii słupka z rozkładem jazdy tut. Wydział informuje, iż w świetle obowiązujących wytycznych, jego lokalizacja jest zgodna z przyjętą 

organizacją ruchu dla przystanku i spełnia wymogi określone w zakresie dostępności oraz funkcji, jakie winien pełnić ten element infrastruktury 

przystankowej. 

Z poważaniem 

Mariola Pendziałek 

Naczelnik Wydziału Usług Komunalnych 

Urząd Miejski w Gliwicach 



Gliwice O 1.0'g.2023 r. 

Sz. P. 
Prezydent Miasta Gliwice 

Dotyczy UK. 7243.1.49.2023 

Czy zna Pani słowo betonoza? 
Zapewne tak, przecież Gliwice są w trakcie betonowania miasta. 
Czy Pani spotkała się z akcjami w innych miastach, gdzie usuwa się beton 
z miejsc gdzie nie jest potrzebny i robi się zieleńce? 
Chyba nie. 
Pani lubi beton, czy zieleń? 
Chyba beton. 
Idąc za włodarzami, którzy rządzą w innych miastach złożyłem wniosek 
o likwidację betonu.
Ponieważ lubię zieleń nie beton.
Pani twierdzi, że jej to nie przeszkadza.
Nie przeszkadza bo Pani tu nie mieszka.
Są koszty.
A dlaczego przy zleceniu na przeniesienie wiaty nie zapisano o likwidacji
niepotrzebnej kostki?
Ponawiam wniosek o likwidację betonu i posianie trawy.
Propozycja ode mnie.
Proponuję porozmawiać z ZDM zapewne znajdzie się finna, której potrzebna
jest taka kostka.
A z tego co wiem, to firma, która wykonywała prace związane z budową
ładowarki szuka takiej kostki, bo ktoś im ukradł chyba takiego tupu przy
budowie i teraz mają problem z uzupełnieniem ciągu pieszego.

Odnośnie lokalizacji słupka z rozkładem jazdy to proszę przedstawić mi 
wytyczne i inne przepisy mówiące o tym, że nie powinien być przeniesiony 
blizej wiaty. 

Jan Pająk
* 
 



• onet POCZTA

Temat: Odp. na korespondencję nr UM.719079.2023 -tytuł: pismo dot UK. 7243.1.49.2023 -

Od: *

 Do: janpajak@vp.pl 

Wysiano: 2023-08-21 14:50:23 

Otrzymano: 2023-08-21 14:50:35 

Załączniki: Gliwice_ 15.docx (7 6 KB), 

0_tresc.html (68 B). 

1.html (46 B)

Numer korespondencji: UM.765371.2023 

Numer sprawy: UK.7243.1.49.2023 

Pan Jan Pająk 

W odpowiedzi na pismo w sprawie wytycznych określających lokalizację słupka z rozkładem jazdy Wydział Usług Komunalnych informuje, iż 

niezbędne informacje w niniejszym zakresie znajdzie Pan w Rozporządzeniu Ministra Infrastruktury z dnia 3 lipca 2003 r. w sprawie szczegółowych 

warunków technicznych dla znaków i sygnałów drogowych oraz urządzeń bezpieczeństwa ruchu drogowego i warunków ich umieszczania na 

drogach, oraz w Rozporządzeniu Ministra Infrastruktury z dnia 23 września 2003 r. w sprawie szczegółowych warunków zarządzania ruchem na 

drogach, oraz wykonywania nadzoru nad tym zarządzaniem. 

W zakresie usunięcia bruku z miejsca, w którym zabudowana była wiata przystankowa informujemy, iż z uwagi na dobry stan techniczny materiału, 

zostanie on zagospodarowany na potrzeby zabudowy nowej wiaty przystankowej w innej lokalizacji, przy której konieczne będzie wykorzystanie ww. 

materiału, zaś teren po usuniętym bruku zostanie poddany rekultywacji. Jednocześnie informujemy, że nie możemy w chwili obecnej określić terminu, 

w którym to nastąpi. 

Z poważaniem, 

Mariola Pendziałek 

Naczelnik Wydziału Usług Komunalnych 

Urząd Miejski w Gliwicach 

Wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych zgodnie z wymaganiami art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej oraz art. 5 

ust. 1 lit. f) Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE. Osoba dokonująca wyłączenia Anna Ciekańska (Biuro Rady Miasta)
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